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Henvendelse fra Nørrebro Lokaludvalg vedr. toilet-
terne på Rådmandsgade Skole 

 

Kære politikere i Børne- og Ungdomsudvalget 

 

På Rådmandsgade Skole er der et engageret elevråd, som i flere år har 

arbejdet for at få flere toiletter på skolen samt at gøre forholdene på toi-

letterne bedre. Der er så få toiletter for 0.-5.-klasserne, at nogle elever 

ikke kan komme på toilettet, når trangen melder sig. Mens Københavns 

Kommune kan bryste sig af kommunens mange nye arkitektonisk flotte 

skoler må 0.-5. klasses elever på Rådmandsgades Skole slås om toilet-

terne, som er alt for få. Ift. standarden på nye skoler mangler der hele 50 

toiletter på matriklen. Særligt de mindste elever holder sig eller tisser i 

bukserne, fordi toiletterne er så få og ulækre: Til fem 0.-klasser med i alt 

112 elever er der kun to toiletter – og et i kælderen. 

 

Vi bakker op om elevrådets og skolebestyrelsens krav om, at problemet 

skal prioriteres og at der skal afsættes penge til at få etableret flere og 

bedre toiletter til indskolingen. Sagen er akut og kan ikke vente flere år. 

Desuden mener vi, at der skal arbejdes på bedre akut rengøring af toi-

letterne, når der er så få til så mange børn. 

 

På sigt mener vi derudover, at der skal laves en toiletprioriteringsplan, 

så toiletforholdene på alle de lokale folkeskoler bliver undersøgt ift. til-

stand og kapacitet. 

 

På vegne af Nørrebro Lokaludvalg. 

 

Venlig hilsen 

 
Mogens Petersen, 

Forperson for Nørrebro Lokaludvalg 
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